
多组份罗纹坑条棉系类面料|2022intertextile上海面料展辅料展

产品名称 多组份罗纹坑条棉系类面料|2022intertextile上海
面料展辅料展

公司名称 上海福贸展览服务有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市-福贸展会大鹏zpexpo

联系电话 021-61200956 15821106898

产品详情

本届intertextile秋冬面辅料展健业将展示今年的新品：多组份罗纹坑条棉系类面料。此次多组份罗纹坑条
棉系类产品除创新使用多组份原料外，创新原料工艺处理后再织造，并且变化布面风格，经不同工艺染
整让人耳目一新。混纺差异化面料非常受市场欢迎也体现出近年来，消费者个性化需求凸显，互联网化
使年轻一代紧跟国内外时尚，风格变化快的特点。

Jianye will showcase this year's new product: multi-component ribbed sliver cotton fabric. In addition to the
innovative use of multi-component raw materials, the multi-component ribbed sliver cotton products are woven after
innovative raw material processing, and the style of the fabric is changed. The dyeing and finishing of different
processes is refreshing. Blended differentiated fabrics are the most popular in the market, which also reflects the fact
that in recent years, the individual needs of consumers have been highlighted, and the Internet has enabled the
younger generation to keep up with domestic and foreign fashions and the characteristics of rapid style changes.

Jianyeは、今年の新製品である多成分リブ付きスライバーコットン生地を展示します。 多成分原料の革
新的な使用に加えて、多成分リブ付きスライバーコットン製品は革新的な原料処理の後に織られ、生
地のスタイルが変更されています。さまざまなプロセスの染色と仕上げがさわやかです。 ブレンドさ
れた差別化された生地は市場で非常も人気があり、これはまた、近年、消費者の個々のニーズが強調
され、インターネットが若い世代が国内外のファッションとその特徴に追いつくことを可能にしたと
いう事実を反映しています急速なスタイルの変化。
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